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 PoniewaÅ¼ prezes Polskiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego, Å•ukasz Abgarowicz, napisaÅ‚ w swoim
liÅ›cie otwartym, Å¼e:Wbrew twierdzeniom pana Marka Szewczyka wszystkie dziaÅ‚ania,
dokumenty i decyzje sÄ… w kaÅ¼dej chwili dostÄ™pne dla czÅ‚onków ZarzÄ…du, Rady ZwiÄ…zku
i wszystkich czÅ‚onków PZJ.pozwoliÅ‚em sobie na we wrzeÅ›niu zadzwoniÄ‡ do Pana Prezesa i
zadaÄ‡ mu pytanie. I zgodnie z jego deklaracjÄ… uzyskaÅ‚em odpowiedÅº. PisaÅ‚em o tym w
tekÅ›cie pt. &bdquo;NajwaÅ¼niejsze sÄ… finanse&rdquo;. CoÅ› siÄ™ jednak musiaÅ‚o zmieniÄ‡ w
podejÅ›ciu Pana Prezesa do kwestii udzielania odpowiedzi &bdquo;wszystkim czÅ‚onkom
PZJ&rdquo;, bo kiedy zadzwoniÅ‚em ponownie, 1 paÅºdziernika, bo chciaÅ‚em zadaÄ‡ kolejne
pytania, Pan Prezes powiedziaÅ‚, Å¼e nie bÄ™dzie ze mnÄ… rozmawiaÅ‚, bo go obraziÅ‚em i nie
przeprosiÅ‚em. Nie bardzo wiem, czym go obraziÅ‚em. No chyba, Å¼e za obraÅºliwe uwaÅ¼a moje
krytyczne podejÅ›cie do tego, co robi zarzÄ…d PZJ pod jego wodzÄ…. TrochÄ™ to dziwne
podejÅ›cie, zwÅ‚aszcza jak na polityka. Kto jak kto, ale politycy powinni mieÄ‡ grubÄ… skórÄ™, bo
przecieÅ¼ krytyki sobie nie szczÄ™dzÄ…. Gdyby siÄ™ obraÅ¼ali za kaÅ¼de krytyczne zdanie
innego polityka, nie tylko z przeciwnego obozu, to nasz sejm i senat powinien siÄ™ zamieniÄ‡ w
miejsce gÅ‚uchej ciszy, bo nikt do nikogo nie powinien siÄ™ odzywaÄ‡, gdyÅ¼ wszyscy byliby
obraÅ¼eni na wszystkich. Nie zraÅ¼ony &bdquo;obraÅ¼alstwem&rdquo; Pana Prezesa, pytania
zadaÅ‚em wiceprezesowi RafaÅ‚owi Wawrzyniakowi drogÄ… elektronicznÄ…. Jak do tej pory nie
uzyskaÅ‚em odpowiedzi. A chciaÅ‚bym, bo odpowiedzi na nie powinny byÄ‡ ciekawe nie tylko dla
mnie, ale dla wszystkich, którzy siÄ™ interesujÄ… sytuacjÄ… w polskim jeÅºdziectwie.
ZastanawiaÅ‚em siÄ™, jak uzyskaÄ‡ te odpowiedzi, no i przyszÅ‚o mi do gÅ‚owy takie
rozwiÄ…zanie.  Panowie Prezesie nie chcÄ… odpowiedzieÄ‡ mnie, ale moÅ¼e odpowiedzÄ…
uczestnikom spotkania, jakie ma siÄ™ odbyÄ‡ jutro  (sÅ‚owa te piszÄ™ we wtorek 14 X wieczorem).
W Å›rodÄ™ 15 X na Kozielskiej ma siÄ™ odbyÄ‡ zamkniÄ™te spotkanie wÅ‚adz
Warszawsko-Mazowieckiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego i Delegatów PZJ z województwa
Mazowieckiego kadencji 2013-2016 z wÅ‚adzami Polskiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego, tj.
przedstawicielimi ZarzÄ…du PZJ i Rady ZwiÄ…zku w celu omówienie aktualnej sytuacji
ekonomiczno-organizacyjnej w Polskim ZwiÄ…zku JeÅºdzieckim, szczególnie w kontekÅ›cie
ogÅ‚oszonych komunikatów Rady ZwiÄ…zku i wniosku o zmianÄ™ formuÅ‚y zwoÅ‚ania
najbliÅ¼szego Zjazdu Delegatów PZJ &ndash; jak gÅ‚osi komunikat na stronie W-MZJ. A oto te
pytania, i kilka innych, jaki zrodziÅ‚y siÄ™ w tzw. miÄ™dzyczasie

1. Ile Å‚Ä…cznie przekazali trzej sponsorzy cyklu Grand Prix Wolnej Polski na konto PZJ w tym roku
lub ile przekaÅ¼Ä…, jeÅ›li z jakichÅ› powodów rozliczenie jeszcze nie nastÄ…piÅ‚o. 2. Ile przekazali
(lub przekaÅ¼Ä…, jeÅ›li jeszcze peÅ‚ne rozliczenie nie nastÄ…piÅ‚o) na konto PZJ trzej sponsorzy,
których logotypy sÄ… zamieszczone na stronie internetowej PZJ: Bank Pocztowy, Andrewex oraz
IDS Bud. 3. Co siÄ™ dzieje z &ldquo;PropozycjÄ… zmian zasad w szkoleniu PZJ&rdquo;, której
opracowanie - z tego co wiem  - zostaÅ‚o zakoÅ„czone 5 kwietnia tego roku. Czy te zmiany zostaÅ‚y
wcielone w Å¼ycie (jeÅ›li tak, to od kiedy), czy teÅ¼ moÅ¼e odrzucone (jeÅ›li tak, to kiedy
zarzÄ…d PZJ podjÄ…Å‚ w tej sprawie uchwaÅ‚Ä™). MinÄ™Å‚o sporo czasu i Å›rodowisko jest
zainteresowane wg jakich zasad bÄ™dzie przebiegaÅ‚ proces szkolenia w nastÄ™pnym roku. 
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PowyÅ¼sze pytania zadajÄ™ oficjalnie, jako dziennikarz. Potrzebne mi sÄ… do publikacji, którÄ…
chcÄ™ siÄ™ podzieliÄ‡ z naszym Å›rodowiskiem. Z jeÅºdzieckim pozdrowieniemMarek Szewczyk 
Takiej treÅ›ci mail wysÅ‚aÅ‚em do wiceprezesa PZJ RafaÅ‚a Wawrzyniaka 2 paÅºdziernika. A teraz
kilka nowych pytaÅ„. 4. Od czÅ‚onków Rady ZwiÄ…zku wiem, Å¼e umowy z 4 sponsorami
(Totalizator Sportowy, Tauron, Albert Riele &ndash; sponsorzy cyklu Grand Prix Wolnej Polski
&ndash; oraz Bank Pocztowy) dajÄ… Å‚Ä…cznÄ… sumÄ™ 412 200 zÅ‚ brutto.Pan Prezes w swoim
liÅ›cie otwartym napisaÅ‚, Å¼e dziaÅ‚ania wiceprezesa i Jego zaowocowaÅ‚y podpisaniem w roku
2014 do dnia 21 sierpnia umów sponsorskich na kwotÄ™ ponad 670 tys. zÅ‚ brutto&hellip;Pytanie
&ndash; skÄ…d taka rozbieÅ¼noÅ›Ä‡ miÄ™dzy tymi liczbami? Czy to moÅ¼liwe, Å¼e brakujÄ…ce
257 800 zÅ‚ miaÅ‚oby pochodziÄ‡ od firm Andrewex oraz IDS Bud., których logotypy sÄ…
zamieszone na stronie internetowej PZJ (ile wpÅ‚aciÅ‚y te firmy w 2014 roku nie udaÅ‚o mi siÄ™
ustaliÄ‡)? Albo Å¼e czÅ‚onkom Rady ZwiÄ…zku nie zostaÅ‚y okazana wszystkie umowy
sponsorskie? Czy jest moÅ¼liwe, Å¼e sÄ… jeszcze jacyÅ› inni sponsorzy poza tymi wymienionymi
szeÅ›cioma?  5. Czy to prawda, Å¼e PZJ bÄ™dzie musiaÅ‚ &ndash; zgodnie z umowÄ… &ndash;
przekazaÄ‡ Stowarzyszeniu na Rzecz Promocji Sportów Konnych &bdquo;Equisport&rdquo; w
Warce 77 tys. zÅ‚ na fundusz nagród finansowych dla uczestników tegorocznych mistrzostw Polski w
skokach? 6. Od czÅ‚onków Rady ZwiÄ…zku wiem, Å¼e Å‚Ä…czna suma szeÅ›ciu umów z
TelewizjÄ… PolskÄ… na transmisje z cyklu Grand Prix Wolnej Polski (zarówno w Jedynce, jak i w
TVP Sport) wynosi 235 tys. zÅ‚. Kiedy o to zapytaÅ‚em Pana Prezesa, usÅ‚yszaÅ‚em w odpowiedzi,
Å¼e &bdquo;Å‚Ä…czna suma wynosi ok. 350 tys. zÅ‚."Pytanie &ndash; skÄ…d ta rozbieÅ¼noÅ›Ä‡?
 7. Z transmisjami telewizyjnymi wiÄ…Å¼e siÄ™ jeszcze jedno pytanie. Czy to prawda, Å¼e PZJ
pierwotnie chciaÅ‚ obciÄ…Å¼yÄ‡ organizatora CSIO w Sopocie za transmisjÄ™ telewizyjnÄ… w
Jedynce sumÄ… 270 tys. zÅ‚?PisaÅ‚em o tym takÅ¼e w tekÅ›cie &bdquo;NajwaÅ¼niejsze sÄ…
finanse&rdquo;. JeÅ›li to prawda, to zestawienie tych dwóch sum (235 tys. i 270 tys.) stawia obecne
wÅ‚adze PZJ w bardzo dziwnym Å›wietle. 8. Czy to prawda, Å¼e obecny fundusz wynagrodzeÅ„
PZJ wynosi miesiÄ™cznie 116 tys. zÅ‚? Ile osób pobiera wynagrodzenie z kasy PZJ?Dla
porównania, w koÅ„cu 2012 roku, a wiÄ™c za &bdquo;panowania&rdquo; prezesa Marcina
Szczypiorskiego, ów fundusz wynosiÅ‚ 63 347 zÅ‚, a na liÅ›cie pÅ‚ac byÅ‚o 13 osób. PytaÅ„
moÅ¼na by mnoÅ¼yÄ‡, ale na jedno spotkanie wystarczy tyle. Marek Szewczyk
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